
Protokół Nr XXXV/22 

 

z XXXV Sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity z dnia 31 marca 2022 r.  

  

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 14:28 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Ad. 1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XXXV 

Sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała obecnych na sesji p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. Antoniego 

Nikla - Przewodniczącego Powiatowej Rady Izby Rolniczej. 

Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia sesji uczestniczyło 

14 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2  do protokołu.  

 

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków.  

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r. 

6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024. 

7. Uchwała w sprawie dopłaty do taryfowej grupy odbiorców usług w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Dywity. 

8. Uchwała w sprawie porozumienia z Powiatem Olsztyńskim dotyczącym realizacji 

inwestycji polegającej na budowie Powiatowo – Gminnego Centrum Kultury i 

Edukacji Muzycznej w Wadągu. 

9. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom, 

przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż 



Gmina Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

10. Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej 

szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina 

Dywity osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych 

11. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości 

wśród uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”. 

12. Zmieniająca uchwała w sprawie zwolnień i ulg w opłatach za przejazdy wykonywane 

lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity. 

13. Zmieniająca uchwała w sprawie ulg i ich wysokości w opłatach za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną na terenie Gminy Dywity. 

14. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiej Gminy Hołowyn 

położonej w obwodzie rówieńskim, w rejonie kostopolskim w Ukrainie. 

15. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 

16. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – złożyła ustny wniosek o 

zdjęcie z porządku obrad punktu 7,  Uchwały w sprawie dopłaty do taryfowej grupy 

odbiorców usług w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie gminy Dywity. 

Projekt tej uchwały był prezentowany i przedstawiany na wszystkich Komisjach Rady Gminy 

Dywity.  

Wywołał on bardzo dużo dyskusji i radni wypowiedzieli się, że chcą odrzucić procedowanie 

powyższej uchwały 

– kto jest za odrzuceniem punktu 7 ? 

Obecnych było 14 radnych. 

Za odrzuceniem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za odrzuceniem – 14  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, 

Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Bogdan 

Rudnicki, Janusz Jędrzejewski, Kilkowska Magdalena ) 

 



 

 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XXXIV  sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 

Obecnych było 14 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 0 

Za podjęciem zagłosowało – 14  radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula 

Derlacz, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Kaszubska Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, 

Bogdan Rudnicki, Janusz Jędrzejewski, Kilkowska Magdalena ) 

Protokół Nr XXXV/22 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 31-03-2022 r. został przyjęty – 

załącznik nr 3 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  przedstawił informację w sprawie pracy 

między sesjami okresie  24.02.2022 r. do 30.03.2022 r. - załącznik nr 4 do protokołu. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Kilkowska Magdalena - Ja mam pytanie do informacji z prac między sesjami Pana Wójta 

bo wspomniał Pan o tym, że w związku z sytuacją na Ukrainie i domyślam się, że odpływem 

pracowników budowlanych z naszego rynku będzie wniosek, tak, o przesunięcie terminu 

wykonania świetlic? W sensie przesunięcie tej płatności z Urzędu Marszałkowskiego tak i 

wtedy żebyśmy mogli przedłużyć jakby termin wykonania świetlic. Czy dobrze to 

zrozumiałam i jeśli tak to do kiedy ten termin zostałby przesunięty? 

- p. Daniel Zadworny - Szczegółowo to nie odpowiem co do dnia natomiast patrząc na 

terminy zawarcia umów, że świetlica w Ługwałdzie miałaby się kończyć, o ile pamiętam w 

informacji, w kwietniu, a w Różnowie w maju, jest siłą rzeczy to niemożliwe więc myślę, że 

jeszcze parę miesięcy będziemy wnioskować o ile Urząd Marszałkowski zgodnie ze swoimi 

wytycznymi dotyczącymi rozliczeń środków unijnych na to pozwoli. Myślę, że będziemy 



starali się na możliwie długi termin bo sytuacja jest dosyć trudna, może nie tyle chodzi o 

pracowników co ceny materiałów bo tutaj wykonawcy nie zgłaszają nam ubytku osób z 

budowy, w związku właśnie z tymi działaniami wojennymi na Ukrainie. 

- p. Kilkowska Magdalena - To jak już będzie ta decyzja to bym prosiła o informację do kiedy 

to zostanie przesunięte. I jeszcze mam pytanie o uszczegółowienie informacji dotyczącej 

powołania spółki komunalnej. Pan Wójt wspominał o tym, że została już powołana Rada 

Nadzorcza, tak i Zarząd? Czy jeszcze nie? Jak to wygląda po prostu, jak ten harmonogram, co 

tam się dzieje? Coś nam więcej powiedzieć na ten temat bo te informacje są bardzo 

zdawkowe, tak naprawdę. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Wydaje mi się, że te informacje są dosyć 

szczegółowe natomiast nie ma tylko tam czynnika osobowego a tak to wszystko jest jakby 

wskazane bardzo dokładnie. Pan Sekretarz może o nazwiskach jeżeli w ogóle możemy mówić 

bo jeszcze nie zarejestrowaliśmy tych osób. Jeden prezes i trzech członków Rady Nadzorczej 

zgodnie z aktem założycielskim czyli z aktem notarialnym. Osoby są powołane, na razie nie 

chciałbym mówić jakie to są osoby i kto to jest natomiast jak wniosek wpłynie do KRS-u no 

to wtedy będę mógł oczywiście o tym powiedzieć, jakby na forum formalnym. 

Podsumowując może tak, bez dat ale tak żeby Państwo wiedzieli, stosownym aktem 

notarialnym ta spółka została utworzona, teraz w oparciu o ten akt, no muszą być powołane 

organy tej spółki czyli ten czynnik osobowy. Następnie jak już będzie ten czynnik osobowy to 

będzie można złożyć wniosek do KRS-u o to żeby zarejestrować spółkę z konkretnymi 

osobami. Wówczas ta spółka będzie mogła już podjąć czynności organizacyjne, typu 

rachunek bankowy, pewne wyodrębnienie, tak, pracownicze i także majątkowe. No i w tym 

obszarze już jakby działać jako podmiot prawa handlowego no i podmiot prawny natomiast 

faktyczna działalność tak naprawdę spółki będzie wówczas kiedy będzie miała spółka 

zatwierdzone taryfy do rozliczeń wody i ścieków na terenie naszej gminy bo to co dzisiaj 

odczytywaliśmy i te taryfy, które są zatwierdzone, są zatwierdzone dla gminy, tak i teraz żeby 

spółka miała dochodowość no to te umowy, które są zawarte dotychczas pomiędzy 

kontrahentami czyli mieszkańcami a Urzędem Gminy będą musiały być scedowane pomiędzy 

gminą a spółką no i wtedy spółka z mieszkańcami. I wtedy jak pojawią się konkretne dochody 

tak i te przysporzenie też ten wkład majątkowy gminy, który mamy zarezerwowany także w 

budżecie, można będzie mówić, że spółka będzie wykonywała już realną działalność na 

rynku, przynajmniej w tym obszarze wodno-kanalizacyjnym. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022– 2029.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – wystąpiła z wnioskiem o wprowadzenie autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022– 2029 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o głosowanie, kto jest 

za wprowadzeniem autopoprawki do uchwały. 



Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – przedstawiła projekt uchwały wraz z autoporwaką.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dywity na lata 2022 – 2029, 

poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2022 – 2029, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/325/22 – 

stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2022r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Dywity na 2022r., została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/326/22 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. 6. Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 

2024 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 



Uchwała w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2024, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/327/22 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. 7. Uchwała w sprawie porozumienia z Powiatem Olsztyńskim dotyczącym realizacji 

inwestycji polegającej na budowie Powiatowo – Gminnego Centrum Kultury i Edukacji 

Muzycznej w Wadągu 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – projekt uchwały był omawiany na komisji, proszę o 

opinię komisję budżetu 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

porozumienia z Powiatem Olsztyńskim dotyczącym realizacji inwestycji polegającej na 

budowie Powiatowo – Gminnego Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej w Wadągu, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie porozumienia z Powiatem Olsztyńskim dotyczącym realizacji 

inwestycji polegającej na budowie Powiatowo – Gminnego Centrum Kultury i Edukacji 

Muzycznej w Wadągu, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/328/22 – stanowi 

zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. 8. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom, 

przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż Gmina 

Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach, czy są pytania? 



Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię komisję 

budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji niepublicznym szkołom, przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach 

podstawowych i innym formom wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy 

Dywity przez inne niż Gmina Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania., poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym szkołom, 

przedszkolom, oddziałom przedszkolnym w szkołach podstawowych i innym formom 

wychowania przedszkolnego prowadzonym na terenie Gminy Dywity przez inne niż 

Gmina Dywity osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania., została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XXXV/329/22 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9. Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej 

szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina Dywity 

osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań 

oświatowych 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był 

omawiany na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak –Zmieniającą uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji niepublicznej szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity 



przez inną niż Gmina Dywity osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o 

finansowaniu zadań oświatowych, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznej 

szkole podstawowej prowadzonej na terenie Gminy Dywity przez inną niż Gmina 

Dywity osobę prawną w wysokości wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu 

zadań oświatowych, została podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/330/22 – stanowi 

zał. nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości wśród 

uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję społeczną. 

- p. Sabina Robak – komisja społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Polityki 

Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego 

wykrywania nadwagi i otyłości wśród uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na 

terenie Gminy Dywity”, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 



Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Polityki Zdrowotnej Gminy Dywity na lata 

2022-2024 pn.: „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania nadwagi i otyłości wśród 

uczniów uczęszczających do szkół podstawowych na terenie Gminy Dywity”, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/331/22 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Ad. 11. Zmieniająca uchwała w sprawie zwolnień i ulg w opłatach za przejazdy 

wykonywane lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie zwolnień i ulg w 

opłatach za przejazdy wykonywane lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy 

Dywity, poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 14 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0  

wstrzymało się od głosu  - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie zwolnień i ulg w opłatach za przejazdy wykonywane 

lokalnym transportem zbiorowym na terenie Gminy Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXV/332/22 – stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 12. Zmieniająca uchwała w sprawie ulg i ich wysokości w opłatach za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną na terenie Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniająca uchwała w sprawie ulg i ich wysokości w 

opłatach za przejazdy wykonywane gminną komunikacją publiczną na terenie Gminy Dywity, 

poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie ulg i ich wysokości w opłatach za przejazdy 

wykonywane gminną komunikacją publiczną na terenie Gminy Dywity, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXV/333/22 – stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiej Gminy Hołowyn 

położonej w obwodzie rówieńskim, w rejonie kostopolskim w Ukrainie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz – komisja budżetu pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

partnerskiej Gminy Hołowyn położonej w obwodzie rówieńskim, w rejonie kostopolskim w 

Ukrainie, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 



Uchwała w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla partnerskiej Gminy Hołowyn 

położonej w obwodzie rówieńskim, w rejonie kostopolskim w Ukrainie, została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XXXV/334/22 – stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 14. Zmieniająca uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach, czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – proszę o opinię komisję inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – komisja inwestycji pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Dywity na lata 2021-2030, poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 14 radnych 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 14 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0  

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Danuta 

Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Sabina Robak, Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Kaszubska 

Renata, Kamińska Bogusława, Pszczoła Dorota, Zbigniew Glezman, Magdalena Kilkowska, 

Bogdan Rudnicki, Bogumiła Brewka, Janusz Jędrzejewski) 

Zmieniająca uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Dywity na lata 2021-2030, została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XXXV/335/22 – stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 15. Sprawy różne, interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

 

- p. Zbigniew Glezman  -  a mam pytanie do Pana Wójta, jak wygląda sytuacja w rozmowach 

z Generalną Dyrekcją w sprawie przywrócenia tego wariantu, tej propozycji wcześniejszej 

wariantów przebiegu obwodnicy Olsztyna i obwodnicy Dywit? Czy coś w tej kwestii już, 

może się wyklarowało, może są jakieś postępy? Chodzi mi oczywiście o to przywrócenie 

poprzednich wariantów. Czy coś już może się rozstrzygnąć w tej kwestii? 



- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - jeżeli chodzi o jakieś wyklarowanie to jeszcze 

nie ma tutaj jakby odzewu ze strony Generalnej Dyrekcji. Ja spodziewam się, że ten odzew 

być może będzie ale po zakończeniu tego pierwszego etapu konsultacji czyli po terminie 

złożenia przez mieszkańców zainteresowanych tych ankiet, które by wskazywały, że korytarz 

zachodni czy wschodni, wiemy, że to jest do końca kwietnia więc jeszcze pewnie troszeczkę 

czasu trzeba będzie na to poczekać i być może wtedy będzie narada techniczna, mam 

nadzieję, trzecia, z naszym udziałem i wtedy będziemy mogli o tym porozmawiać. Natomiast 

ja mogę powiedzieć, że 2 dni temu, o ile dobrze pamiętam, przekazaliśmy to stanowisko 

Wójtów, Burmistrzów tych gmin, których dotyczy ta tematyka i tam wskazaliśmy właśnie o 

to przywrócenie, tak, wnioskujemy o to aby te warianty były przywrócone. 

- Zbigniew Glezman - Moja opinia jest taka, tak jak żeśmy rozmawiali wielokrotnie tutaj jako 

radni, że nawet wybór konkretnego korytarza nie determinuje tego przebiegu, który jest 

napisany na mapie. Oznacza to nawet to, że i tu chciałbym podkreślić wobec tych, którzy nas 

oglądają, że nawet jeżeli będzie wybrany korytarz zarówno co do obwodnicy Olsztyna jak i 

co do obwodnicy Dywit, to jeszcze od tego zatwierdzenia tego korytarza możliwe są 

poprawki czyli korekty drobne czyli przeniesienie pewne przebiegu i oczywiście technicznie 

jest to możliwe ale w każdym razie można będzie o tym rozmawiać żeby w przypadku kiedy 

pojawi się na przykład jakaś bardzo poważna kolizja na trasie żeby przesunąć, o ile to 

możliwe oczywiście, w jedną czy w drugą stronę, odsunąć konieczność na przykład 

wyburzenia domów. Chodzi mi o to potwierdzenie żeby ludzie rozumieli, że to nie jest 

ostateczny przebieg tylko jeszcze będą prace trwały nad tym, nawet jeżeli wybierzemy 

konkretny wariant. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Oczywiście, potwierdzę, że to nie są konkretne 

propozycje dlatego, że w październiku były te propozycje inne a trzy miesiące później były 

już zupełnie inne, tak więc może się okazać, że za trzy miesiące w ogóle będą zupełnie inne. 

Także z moich takich informacji, które gdzieś tam przyswajam na tych spotkaniach 

informacyjnych czy też na tych naradach technicznych wynika, że mimo, że mamy do 

czynienia póki co z różnymi wariantami. Oczywiście wskazane są pewne warianty żeby te 

korytarzowanie w jakiś sposób prostszy uzasadnić i żeby można było je wybrać, któryś z tych 

korytarzy a dopiero rzeczywiście już w tych korytarzach trzeba będzie no pomyśleć o tym, 

który z tych wariantów ale tak jak powiedziałem, na moje pytanie na drugiej naradzie 

technicznej dlaczego warianty tak różnią się od tego czasu kiedy spotykaliśmy się na 

pierwszej naradzie technicznej czyli w październiku a w marcu już były zupełnie inne, 

otrzymałem odpowiedź, że to jest proces. A w procesie wszystko może się zmienić.  

- Zbigniew Glezman - Oczywiście trwa teraz ten proces oceny społecznej przez społeczność 

naszą lokalną tych wszystkich propozycji z Generalnej Dyrekcji i jest możliwość złożenia 



przez każdego mieszkańca swojej opinii w postaci ankiety czy to elektronicznej czy to 

papierowej i teraz pytanie moje brzmi tak, skoro my oceniamy teraz aktualne pary, aktualną 

propozycję Generalnej Dyrekcji czyli tą drugą propozycję, co w przypadku kiedy Generalna 

Dyrekcja przywróci, zgodnie z naszymi oczekiwaniami, pierwszą propozycję? Czy ten proces 

tej oceny społecznej będzie powtórzony czy nie bo przyznam szczerze, że u nas w 

Ługwałdzie, takie mam informacje i otrzymuję, ludzie są troszeczkę zagubieni, tak naprawdę 

czy przeciwko czemu są czy za którym wariantem są? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Odpowiem tak enigmatycznie trochę, no bo 

gdybym prowadził te prace projektowe to bym Panu odpowiedział na te pytania ale z racji 

tego, że nie prowadzę tych prac projektowych to nie będę mógł w sposób taki właściwy 

odpowiedzieć na te pytania ponieważ nie wiem czy Generalna Dyrekcja cofnie się o krok do 

tyłu i rzeczywiście przywróci te propozycje wtedy w tej ankiecie przeprowadzi jeszcze raz te 

postępowania ankietowe czy nie. No nie mogę się wypowiedzieć bo po prostu nie wiem co 

Generalna Dyrekcja zrobi natomiast my z racji tego, że jest dużo pytań jak wypełniać tą 

ankietę postaraliśmy się w taki jakby sposób, który byłby zgodny ze stanowiskiem naszym 

tutaj wspólnym jako Rady Gminy bo przecież pracowaliśmy na Komisjach a także na Komisji 

Urbanistyczno-Architektonicznej a także na kierownictwie a także z Wójtami, Burmistrzami 

jakby te nasze stanowisko przełożyć na tą formę ankiety, jest taka przykładowa wypełniona 

ankieta w referacie gospodarki przestrzennej, oczywiście nikomu nie narzucamy jakby 

własnego zdania tylko staraliśmy się jakby przełożyć to co do tej pory wypracowaliśmy jako 

samorząd na tą ankietę, którą dała nam Generalna Dyrekcja. 

- Sabina Robak – chciałam zapytać na jaki etapie są prace polegające na przekształceniu 

mieszkania na potrzeby przedszkola. Czy jest szansa aby z nowy rokiem szkolnym 

uruchomiono modernizowane pomieszczania na potrzeby przedszkola? 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Oczywiście mogę odpowiedzieć, że szansa 

zawsze jest ale akurat w tym wypadku szansa jest bardzo mała chociażby dlatego, że 

modernizacja tego obiektu jest dosyć skomplikowana, tak bym powiedział. Oczywiście, 

mamy biuro projektowe, które zajmuje się tym procesem, mamy pewne wytyczne co można 

byłoby zrobić bez rozbudowy, co można byłoby zrobić z rozbudową? Nie są to sprawy, bym 

powiedział, proste. O ile kojarzę to do połowy roku mamy mieć pewne koncepcje co do 

rozwiązań. Co można zrobić z tego budynku, tak żeby jakby zyskać jak najlepiej. jest dosyć 

trudna sprawa z zaprojektowaniem odpowiednim tego tak żeby architekt mógł się pod tym 

podpisać, tak bo to też chodzi o bezpieczeństwo dzieci, tak i ludzi funkcjonujących. 

Drugą ścieżkę, uruchomiliśmy rozmowy z firmą Arbet, która projektuje pewne obiekty 

handlowo-usługowe, bliżej drogi jakby czyli nie w głębi osiedla tylko tu z przodu i jest w 

stanie w ramach ale w ramach kubatury tych swoich obiektów udostępnić coś na rzecz gminy, 



tak. Także to nie jest, że buduje ewidentnie dla gminy jakiś jeden budynek tylko w ramach 

istniejącego budynku jest w stanie coś udostępnić natomiast chciałaby wiedzieć jakie 

oczekiwania miałaby Gmina, ile oddziałów, jak to miało wyglądać, stąd też jest ten zespół 

roboczy, o którym mówimy. Trzeci tor działania to jest jeszcze rozwiązanie kwestii lokalu w 

Słupach, które przedszkole też cieszy się dobrą renomą natomiast też ma pewne już braki 

lokalowe, tak samo szkoła, która tam funkcjonuje. Jeżeli doszłoby także do zwolnienia lokalu 

w Słupach to również moglibyśmy pomyśleć o takich działaniach, które byłyby i na rzecz 

szkoły i na rzecz przedszkola w celu zwiększenia jakby powierzchni, tak. To są jakby te 

rzeczy, które są w obszarze bezpośrednio związanym z działaniami Gminy, tak ale także 

wiemy, że są przedszkola na terenie naszej gminy niepubliczne, które również finansujemy i 

tam zawsze staramy się aby te dzieciaki, które nie mają miejsca w naszych, dopóki nie 

zrealizujemy tych planów, o których mówię. 

-p. Magdalena Kilkowska - a mam w sumie, nie tyle pytanie ile prośbę o skonsultowanie 

możliwości z Powiatem remontu nawierzchni drogi od Krzyżówek Barczewskich w stronę 

Słup. Oczywiście temat podnoszony od dłuższego czasu ale no droga się sypie w oczach, 

dosłownie sypie się w oczach i z racji tego, że jestem uczestnikiem zajęć naszego GOK-u i 

również poruszam się drogą do Brąswałdu, która również sypie się w oczach natomiast 

rzeczywiście po zimie ten stan dróg powiatowych na terenie naszej gminy się bardzo 

pogorszył i dziury, które tam są, to są już dziury po prostu na całe koło a nie tylko jakieś 

drobne ubytki nawierzchni więc też mam ogromną prośbę w imieniu swoim ale przede 

wszystkim mieszkańców, którzy dzień w dzień tymi drogami jeżdżą żeby jednak jakoś 

wpływać na powiatową służbę drogową i przynajmniej monitować z naszej strony, oficjalnie, 

tak, przedstawiać nasze stanowisko. Zapewne środki na duży remont są w tej chwili pewnie 

nie do wygospodarowania natomiast no wiadomo, każda jednostka samorządu ma środki 

budżetowe na bieżące naprawy i w ramach tych bieżących napraw jednak to nawierzchnia 

powinna być przynajmniej łatana ponieważ w tej chwili, no jest to dramatyczne to co się 

zaczyna z tym wszystkim dziać. 

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity - Przede wszystkim o tym wszyscy wiemy ale 

może nie wszyscy mieszkańcy więc powtórzmy, że to o czym, o tych drogach, o których Pani 

teraz wspomniała to są drogi powiatowe a nie gminne. Oczywiście my też widzimy ten stan, 

ja również poruszam się codziennie tą drogą, chociażby do Słup jadąc do przedszkola. 

Monitowałem w Starostwie, być może nawet już wysłaliśmy pismo, nie jestem tego pewien 

ale w każdym razie na pewno dyrektor PSD o tym wie, Starosta o tym wie, być może będzie 

jakieś działanie w tym zakresie bo rzeczywiście koła można tam pourywać, jej stan jest 

fatalny jeżeli chodzi o Krzyżówki w kierunku na Słupy. Dodatkowo tylko poinformuję, że w 

zeszłym roku przekazaliśmy środki finansowe, które wynikały z pewnej opłaty za 



umieszczenie urządzenia w pasie drogowym drogi powiatowej, już nie odwołując się, że tak 

powiem, od tej decyzji bo moglibyśmy się odwoływać i sprawa byłaby dalej w 

nieskończoność, powiedzmy, kontynuowana. Przekazaliśmy ponad 200000 zł, niejako jako 

zaczyn do tego żeby już uruchomić to zadanie inwestycyjne. Ja otrzymałem informację 

zwrotną ze Starostwa, Zarządu, że rzeczywiście takie zadanie inwestycyjne pojawiło się w 

budżecie Powiatu natomiast nie wiem czy akurat to jest kwota 200000, które przekazaliśmy 

bo już nie sprawdzałem ale w każdym razie takie zadanie się pojawiło. Wiemy, że wniosek 

złożony został też do naboru do programu Polski Ład, nawet na szerszy odcinek czyli aż od 

Krzyżówek do Wadąga. No ale to jeszcze przed nami długa droga, nie wiadomo czy dostanie 

dofinansowanie. Miejmy nadzieję, że dostanie, to będzie zrobione ale rzeczywiście to co Pani 

mówi, takiej bieżącej naprawy to wymaga. Prośba do naszych radnych powiatowych, no bo 

tak jak radni gminy mają przełożenie na Wójta, Wójt ma przełożenie na Pana Mariusza, który 

jeździ w teren i ustala co robimy na drogach, tak radny powiatowy ma przełożenie na Zarząd 

Powiatu a Zarząd Powiatu ma przełożenie na PSD i PSD jedzie i robi drogi. No ja jako Wójt 

Gminy Dywity nie mam przełożenia na PSD i nie powiem dyrektorowi PSD żeby jechał i 

robił drogi więc bardzo dobrze, że o tym mówimy ale uważam, że tutaj brakuje nam tego 

samorządu szczebla powiatowego i radnych szczebla powiatowego, którzy również jeżdżą 

chyba po tej drodze i wiedzą, widzą jaka to droga jest. 

- p. Waldemar Szydlik – Sekretarz Gminy -Proszę Państwa, tak jak Pan Wójt zaznaczył, to 

pismo wysłaliśmy do PSD, ale ja tutaj mam akurat dzisiaj odpowiedź na pismo mieszkańca i 

Pan dyrektor PSD informuje, że na odcinku drogi Dywity - Brąswałd jest potrzeba wykonania 

przedmiotowej inwestycji. Zostanie ona ujęta w zestawieniu potrzeb remontowych i 

inwestycyjnych. Środki na realizację inwestycji zawartych w wyżej wymienionym 

zestawieniu, przydzielane są przez Radę Powiatu w Olsztynie przy uchwalaniu budżetu 

jednostek organizacyjnych. Należy zaznaczyć, że wszystkie inwestycje realizowane są w 

duchu zrównoważonego rozwoju całego Powiatu Olsztyńskiego, jednakże wkład własny 

Gminy oraz możliwości ubiegania się o dofinansowanie są czynnikami zwiększającymi 

prawdopodobieństwo realizacji danej inwestycji, także należy się przygotować na to, że 

musimy się tutaj, że tak powiem kolokwialnie, dołożyć. 

- p. Tadeusz Bielicki - Panie Wójcie przysłuchuję się rozmowie na temat drogi powiatowej od 

Różnowa do Krzyżówek na Słupy. Jeździmy teraz, prawie co dzień, na akcję. Nie jest tak 

jeszcze tam tragicznie. Przejedźcie się tylko od Wadągu przez Kieźliny do cmentarza. Raz, że 

drzewa zalegają, suche są, nie usuwane. Ja już to wcześniej już mówiłem, nawet pisaliśmy  

pismo o usunięcie tych drzew. Dziury są w asfalcie.  

- p. Daniel Zadworny - Wójt Gminy Dywity -  tak jak nawiązałem do głosu Pani radnej, że 

również ta droga, o której Pan przed chwilą mówił to jest droga powiatowa a częściowo 



nawet droga Miasta Olsztyna. Także żeby tutaj wydźwięk był taki, że chodzi o drogi 

powiatowe. Przyznam szczerze, że my próbujemy pozyskać na ten odcinek również, o którym 

Pan radnym wskazał, nawet jako gmina lub też powiat ale żeby przede wszystkim 

zabezpieczyć środki w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego czyli tych środków, 

którymi dysponuje Marszałek.  

 

Brak pytań. 

Przewodnicząca zamknęła XXXV/22 sesję Rady Gminy Dywity. 
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